
1 (1)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2020/21:2680 Sveriges framtida elbehov

Landets elbehov kan komma att öka med 120 procent fram till år 2045, enligt 
en analys som branschorganisationen Energiföretagen har låtit ta fram. 
Samtidigt som även övriga prognoser entydigt pekat på en framtida ökad 
elförbrukning har kraftbalansen i Sverige försvagats. Under de kritiska 
timmarna på vinterhalvåret befinner vi oss redan i en situation där vi förlitar oss 
på import av el. Det finns inte heller något i den befintliga 
energiöverenskommelsen eller politiken som leder mot att kunna hantera dessa 
utmaningar.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman:

 

Vilka åtgärder avser regeringen att vidta för att möta framtidens elbehov?

………………………………………

Mattias Bäckström Johansson (SD)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2021-04-28
Besvaras senast
2021-05-05 kl. 12.00


